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STOCKHOLMS IDROTTSNÄMND PROTOKOLL NR. 7/2017      § 93 - 113 
 

Tid: Tisdagen den 19 september 2017  kl. 17.30 – 17.50 

Plats: Virvelvinden Stadshuset 

 

Justerat : 2017-09-21 
 

 

Alexander Lindholm Bo Sundin 

    

     

  Erik Odenlid 

  Nämndsekreterare 

Ledamöter: 
Alexander Lindholm (S) ordförande 

Bo Sundin (M) vice ordförande 

Joseph Zamani (S) 

Jenny Schöldin (S) 

Anders Lindell (MP) 

Mariana Moreira Duarte (MP) 

Sophia Granswed (M) 

Billy Östh (M) 

Daniele Fava (L) 

Mikael Valier (KD) 

Ersättare: 
Zekiye Güler Thompson (S) 

Johan Kovaniemi (S) 

Ingela Edlund (S)   

Daniel Gustafsson (MP) 

Bwar Mert (V) Tjänstgörande ersättare  

Andreas Berglöf (M) 

Birgitta Persson (M) 

Olof Peterson (M) 

Personalrepresentanter: 
Linda Runcrantz (Kommunal)  

Loa Bienen (Vision)  

Fredrik Månsson(SACO) 

Tjänstemän: 
Marina Högland förvaltningschef, Carina Braun avdelningschef, Robert Sköld 

avdelningschef, Kersti Ruthström avdelningschef, Susanne Olsson enhetschef, Anders Berlin 

enhetschef, Erik Odenlid nämndsekreterare och Claudio Palacios administratör 

Arbetsmarknads och idrottsroteln 
Erik Da Silva borgarrådssekreterare 

Förhinder 
Mehdi Oguzsoy (V) 

Alexandra Sjölin Falk (MP) 

Richard Bengtsson (L) 

Mathias Mellgren (C) 
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§ 113 

Övriga frågor/information  

 

B. Skrivelse om fotbollsplaner i innerstan. 

 
Idrottsnämnden 2017-09-19 

 

                                                                                       Skrivelse om fotbollsplaner i innerstan 

 

Bo Sundin m.fl. (M) 

Daniele Fava (L) 

    Mikael Valier (KD) 

 

Skrivelse om fotbollsplaner i innerstan 

 

Barnen på Norrmalm har helt andra förutsättningar att spela fotboll i Stockholm jämfört med 

andra stadsdelsområden i staden.  På Norrmalm går det 12 000 barn på motsvarande en 

fullstor 11-mannaplan. Näst sämst förutsättningar har barnen på Söder (drygt 4 000 barn per 

11-mannaplan) medan det i Älvsjö är 1 413 barn på varje fullstor plan. 

Vi vill därför att idrottsförvaltningen gör en revision och inventering av tillgången 

till fotbollsplaner i innerstaden.  Målet måste vara att ingen idrottsintresserad ungdom i 

Stockholm ska känna sig förfördelad och avskärmad från förutsättningar att utöva sin sport. 

 

 

Med anledning av ovan vill vi ställa följande frågor till förvaltningen 

 

1. Hur ser det ut med tillgången till fotbollsplaner på Norrmalm? 

2. Vilka skolgårdar har gjorts tillgängliga för idrott och vilka grusplaner har försetts med 

konstgräs samt  

3. Hur ser den framtida planeringen ut för innerstaden med att göra skolgårdar 

tillgängliga för idrott och förse grusplaner med konstgräs? 

 

 

BESLUT 

 
Idrottsnämnden beslutar att lämna skrivelsen till förvaltningen för beredning. 

 

 
 

 

 

 

I Tjänsten Erik Odenlid 

  Nämndsekreterare  


